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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

ARBETSUTSKOTTET 

 

PROTOKOLL NR 2, 2012-2013 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 

 
Tid: 3 september 2012 

Plats: Telefonmöte 

Deltagare: GRO Kent Benediktsson, VGRO Lars Kuntze, IPGRO Vivianne Eriksson, 

Controller Björn Wahlenius 

 

§20 Mötet öppnas 

GRO Kent Benediktsson öppnar telefonmötet. Kallelsen har gjorts för att klargöra  

beslutet av § 21 på senaste GR-mötet.  

 

§21 Förslag på punkter som bör redas ut 

 PCC Vivianne Erikson föredrog punkterna enligt nedan 

 

1. Idag har vi en styrmodell där kommittéerna sakbehandlar ärenden.  

Ex Hjälpkommittén bereder ansökningar och ger förslag till beslut.  

Ledamöterna är valda av RM och GR. Hur har GR tänkt att det ska fungera i den 

nya arbetsordningen?  

 

Svar: Ingen ändring från tidigare modell skall göras. 

 

2.  Arbetsutskottet ingår inte formellt i GR. I beslutet från GR2 så ska AU vara med 

vid de slutna mötena. Vilken roll har man tänkt sig att vi ska ha i den nya 

arbetsordningen.   

 

Svar: AU skall ingå vid beslutsmötet som också skall protokollföras. 

 

3. VDG – gruppen faller helt utanför, tappar en del av sin utbildning. Eller ska de 

vara med i de slutna mötena. 

 

Svar: VDG-gruppen deltar inte i beslutsmötet utan skall under den tiden ha 

utbildning som leds av VDG-utbildaren. 

 

4. Förslaget om ändrad arbetsordning kom plötsligt för många, det har väckt många 

frågor och undringar. Hur tar GR hand om och förklarar syftet med förändringen, 

fördelar och nackdelar, vad vinner man?  

 

Svar: AU föreslår att GRO skall sända ut en samlad förklaring på beslutet i den 

ändrade arbetsordningen så samtliga Guvernörer förmedla samma budskap på 

sina distrikt . 
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5. Är det tänkt att den öppna diskussionen ska protokollföras?  

 

Svar: Den öppna diskussionen protokollförs inte utan som tidigare bara besluten. 

 

AU accepterar svaren men har en delad uppfattning om beslutet från GR 

beträffande ny arbetsordning. IPGRO, Controllern och VGRO menar att 

guvernörsrådsmöten bör vara öppna. Men vi arbetar givetvis efter GR:s tagna 

beslut.   

 

AU tackar GRO för genomgång och förtydligande av förändringsprocessen. 

  

§ 22 GRO Kent avslutade mötet och tackade för visat intresse.   

 

  

2012-09-04 

 

 

 

 

Lars Kuntze   Kent Benediktsson 

VGRO/Sekreterare  GRO/mötesordförande 

 

 

 

 

Björn Wahlenius  Vivianne Eriksson 

Controller   IPGRO 


